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AABYBRO GOLFKLUB    

Formanden      19-06-2023 

 

Referat af4. bestyrelsesmøde 2023-24mandag den 12. juni i klubhuset kl. 19.00 

REFERAT: 

 

1. Velkomst og dagsorden     Ole 

Godkendt 

 

2. Godkendelse af referat af 3. møde 2023    Ole 

Godkendt 

 

3. Enkeltsager siden sidst     Ole 

A.Informationer fra formanden     Ole 

1. Sponsormatch fredag den 8. september. Indbydelse sendes ud og Mai står for indkøb mm. 

Søren, Mai, Ole og Ole Juhl deltager i matchen. 

2. Rengøring. Rose Andersen har afløst for Lis, og kan evt. være en mulighed fremadrettet stå til 

rådighed ved ferie og sygdom. 

3. Indgangsdør til klubhus. Der har været problemer med håndtaget, som nu udskiftes og tilkobles til 

alarmanlægget. 

4. Brandfareog rygeforbud. På grund af tørken og brandfare aflyses bålet til Sct. Hans, og der indføres 

rygeforbud på banen. Informationer sendes ud i et klubnyt. Sct. Hansmatchen og spisning afvikles som 

planlagt. 

5. Tilbud om fibernet tilslutning. TDC tilbyder klubben at vi kan komme på fibernet tilslutning. Ole 

undersøger hvad det koster, men klubben har et meget billigt internet via Mini Tel. 

 

B. Match Skov og Have     Jesper 

Et fint arrangement med ca. 70 deltagere. Flotte præmier til vinderne, og klubben siger tak til Skov og 

Have som var sponsor på matchen. 

Fremadrettet vil Turneringsudvalget opkræve betaling for matchfee ved tilmelding, og matchfee 

kommer til at indeholde spisning, så der er mad til alle tilmeldte. 

 

C. Aalborg Sportshøjskole – højskole uger    Ole 

Alle golfophold er fuldt booket og der er indgået en aftale med Gadekøkkenet vedr. forplejning i 

ugerne. 

 

D. Ansøgning DIF – afslag     Mai 

Klubben fik desværre afslag på ansøgningen, men efter samtale med DIF sender vi en ny ansøgning. 
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E. Affaldssortering      John 

Klubben har indgået en aftale med Stena Recycling vedr. afhentning og sortering af klubbens affald pr. 

1. juli. 

Der vil komme to affaldsstationer, en ved teested hul 1 og en ved teested hul 10. Alle affaldsspande på 

banen fjernes og spillerne må selv bære deres affald med ind og sortere det i de opstilles stationer. 

Information vedr. det nye system sendes ud i klubnyt og slås op på hjemmeside og Facebook samt nye 

skilte de to steder. 

 

F. Sommerferie – bemanding sekretariat    Ole 

uge 26, 31 og 32 holder Hans sommerferie. Ole laver et skema til bemanding af sekretariatet. 

 

4. Økonomi og medlemstal     Vagn 

A. Medlemstal 

Der er 598 medlemmer, heraf 496 aktive damer og herrer 

 

B. Økonomi 

Der er fokus på medlemstallet og de ny lønninger er der taget forbehold for i budgettet. 

Økonomien kører planmæssig og følges op efter sommerferien. 

 

5. Banen / Baneudvalg      John 

Banen er meget tør. 

Der er etableret pileøer i nogle af søerne, som et forsøg på at begrænse væksten af siv. 

Raiding af teesteder - ændre gul og rød markering til tal. 

John undersøger mulighederne, men denne ændring vil få indflydelse på alle teesteds skilte, scorekort 

og baneguides. 

Der er konstateret flere gule range bolde rundt omkring på anlægget. Ole tager en kontakt til 

efterskolen, da mange af deres elever tager gule range bolde med ud på øvebanen. De skal bruge 

hvide bolde som de selv skal have med. 

Sagen vedr. BBR-godkendelser af div. tilbygninger og udhæng er nu endelig godkendt. 

Skurvognen til sekretariatet kører stadig på en dispensation. 

 

6. Projekter 2023      Alle 

Omklædningsrum. Rummet gøres nu færdigt med vask, bord, gulv mm. 

Gavl på klubhus. Drøftelse af om gavlen skal pudses op eller beklædes med træ. 

 

7. Kommende aktiviteter     Alle 

Klubaften for nye medlemmer mandag den 14. august kl. 19.oo   Jan  

Jan sørger for at der bliver sendt en indbydelse til alle nye medlemmer i år. 

 

Skt. Hans match 23.6.     Ole 

Matchen afholdes som planlagt, dog uden bål. 

 



 

3  19-06-2023 
 

8. Dato for næste møde manddag den 7. august kl. 19.00   Ole 

John har brød med 

 

9. Eventuelt 

Drøftelse af situation, hvor den sidste bold i Herreklubben bestod af 5 spillere. 

Jesper Dolmer påtalte overfor Bjarne Dahl, at det ikke var ok, at gå 5 spillere, og at spillet gik for 

langsomt. 

Fembolden delte sig op i en trebold og en tobold. 

Søren Kristensen fra bestyrelsen tager en snak med Jesper Agesen om problemet, så den samme 

situation ikke opstår igen  

 

 

Ole Nøhr     Mai Brøndum 

Formand     Sekretær 


